

9 Nights Scandinavia, Russia &  
Baltic Cruise Only Voyage  
9晚北歐, 俄羅斯, 波羅的海郵輪假期



**Limited Time Offer 限時優惠**

Book before 28.02.2019期間預訂

Enjoy Buy 1<sup>st</sup> Guest and Get 2<sup>nd</sup> Guest 50% off  
可享每房第2位乘客半價優惠

(Applicable to Oceanview or above stateroom  
優惠只適用於海景房等級或以上)

(Not combinable with other offers 不可與其他優惠同時使用)  
(Subject to availability 數量有限 先到先得)

**Cruise  
郵輪**

**Norwegian Getaway  
挪威暢意號**

**Sailing Date  
出發日期**

2019  
A\* Sep 5  
B\* Sep 23 Oct 2, 11

\*Please refer to itinerary a and b

**Embark/Disembark  
登船/離船**

Copenhagen, Denmark / Copenhagen, Denmark  
哥本哈根, 丹麥 / 哥本哈根, 丹麥

**Price (per person)  
售價 (每位)**

	1 <sup>st</sup> guest per room 每房首位乘客	2 <sup>nd</sup> guest per room 每房第二位乘客
Inside 內艙房 (Cat. IF)	HK\$ 7,740 up起	HK\$ 7,740 up起
Oceanview 海景房 (Cat. OC)	HK\$ 10,110 up起	HK\$ 5,060 up起
Balcony 露台房 (Cat. BD)	HK\$ 12,320 up起	HK\$ 6,160 up起

**Package includes  
套餐包括**

9 nights cruise accommodation with meals and selected onboard entertainment  
9晚郵輪假期連食宿及特選船上娛樂



## Cruise Itinerary 郵輪航程

Day 天數	Port of Calls 到訪港口	Arrive 抵達	Depart 離開
1	<b>Embark 登船:</b> Copenhagen, Denmark 哥本哈根, 丹麥		1700
2	Berlin (Warnemunde), Germany 柏林 (瓦爾內明德), 德國	0730	2200
3	Day at Sea 海上航行	-	-
4	Tallinn, Estonia 塔林, 愛沙尼亞	0900	1630
5	St. Petersburg, Russia 聖彼得堡, 俄羅斯	0700	Overnight
6	St. Petersburg, Russia 聖彼得堡, 俄羅斯	-	1900
7	Helsinki, Finland 赫爾辛基, 芬蘭	0700	1600
8a	Stockholm (Nynashamn), Sweden 斯德哥爾摩 (尼奈斯港), 瑞典	0800	1600
9a	Day at Sea 海上航行	-	-
8b	Day at Sea 海上航行	-	-
9b	Gothenburg, Sweden 哥德堡, 瑞典	1000	1900
10	<b>Disembark 離船:</b> Copenhagen, Denmark 哥本哈根, 丹麥	0700	

Prices are quoted on 03-Jan-2019 and are based on 02-Oct-2019 voyage pricing. Prices are quoted per person based on double occupancy in specified cabin categories and only applicable for minimum 2 adults travelling & check-in together in the same pattern. Prices are subject to port charges, fuel surcharge and administration fee. Prices do not include air ticket, visa fees, onboard gratuities, shore excursions and other personal expenses. Prices are applicable to specific category of cruise cabin and sailing date only, and are subject to the supply and policy of cruise companies. Connexus Travel may adjust prices without prior notice. All prices are subject to change at the time of booking. Passengers must provide a copy of their travel document, with at least 6 months validity counting from disembarkation date, at the time of booking. Connexus Travel shall not be held responsible for any losses relating to passenger travel document issues. Additional cost may apply for particular sailing dates. Passengers accept full responsibility for all losses and expenses due to delay, sickness, weather, strikes, war, terrorism, quarantine or acts of GOD. Cruise companies reserve the right to change itinerary and timing of all embarkations/disembarkations, cancel port calls, tax amounts, and meal arrangements, before/after sailing due to weather conditions or specific reasons. All prices, information and images are for reference only. Other terms and conditions remain the same as laid in <http://www.ncl.com/>. Offer may be withdrawn at any time. Certain restrictions apply. Connexus Travel and cruise companies reserve the right to make alterations to the above terms and conditions. In any case of dispute, the decision of Connexus Travel and cruise companies shall be final.

價格以02/10/2019之航次及以03/01/2019之報價計算。價格以每位計算，並須最少兩位成人同行及雙人入住指定艙房類別。價格需另加港口服務費、燃油附加費、船上服務生小費及行政費。價格並不包括機票、簽證費、岸上觀光團、其他個人消費及費用。價格只適用於指定郵輪艙房類別及出發日期，並受郵輪公司之供應情況及政策限制。全旅達或會因應情況就價格作出調整，一切以報名時為準。客人報名時需提供以回港日起計不少於6個月有效期之旅遊證件副本，全旅達對客人因個人證件所產生之任何問題概不負責。個別日期出發，指定套餐須另加附加費。旅途中遇上因班機延誤、疾病、天氣轉變、罷工、戰爭、恐怖主義、疫症或任何無法預知及控制的情況下而引致之損失及開支，旅客應自行承擔。船公司有權在船隊起航前/後對航線作出改動，如泊岸/啟航時間及次序、取消港口、稅項及餐膳安排等項目，均以船公司的安排為準。價格、資料及圖片只供參考。產品及優惠受條款及細則限制。優惠需視乎船公司客房供應而定。全旅達及郵輪公司保留權利隨時更改以上條款及細則，若有任何異議全旅達及郵輪公司保留一切最終決定權。其他細則及條款均以<http://www.ncl.com/>之英文版為準。



### Ship Facts 郵輪資料

Vessel 名稱	Norwegian Getaway 挪威暢意號
Enter Service 首航日期	2014
Tonnage 排水量 (噸)	145,655
Guest Capacity (Double occupancy) 載客量 (以雙人入住計)	3,963

### Surcharges 附加費 (per person 每位)

NCF* 港口費	Approx約 HK\$2,530
*Oceanview or above stateroom: 2nd Guest 50% off 海景房等級或以上第2位乘客半價	
GOVERNMENT TAX 政府稅	Approx約 HK\$1,495
Onboard Gratuities (per person per night) 船上服務生小費 (每位每晚)	Approx約 US\$14.99

